
                                                                                                                   

 

Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag d. 27 maj 2014 

Dagsorden 

Tilstede: Poul, Lasse, Knud Peter, Jørgen, Tony 

1.Valg af referant:  Lasse 

2.Godkendelse af dagsorden.  Ok 

3.Orientering fra formanden. 

Har fået 10.000 kr fra Tuborgfonden til borde og bænke.Der bliver købt 6 bænkesæt som opsættes 

på den nye bro 

Sponsorer vil gerne have synlig gjort at de har doneret.evt. med reklamesøjle ved den nye bro. 

Vi får lavet en ”opslagskasse” hvor sponsorer kan få deres navn på, og så kan den ligeledes bruges 

til div. opslag 

Vi har ialt  30.000 til borde/bænkekasser. Der arbejdes med forslag til materialekasser til den nye 

bro. Tony og Knud Peter laver udkast til kasserne.  

Gruppen for evt. opsplitning af jolle/vinterbadere har haft møde, og her har man besluttet at  

åbne omklædning sommeren over, og rengøringen vil fortsat  varetages af vinterbaderene. 

Der arbejdes stadig med betonfundament til søbadet, og et nyt udkast er på vej til kommunen, 

hvor vi håber det vil blive godkendt 

4. Orientering vedr. indbetalinger.  

Næsten alle indbetalinger for jolleejere/venteliste er på plads, og der rykkes for de sidste. 

Revideret venteliste bliver lagt på hjemmesiden. Der er p.t 31 på venteliste, så der kan ikke være 

mange som er flyttet til Renæssancehavnen. 

Indbetalinger for vinterbadere bliver senere gennemgået af Tony og Leslie  

 

 

 



5.Orientering fra udvalg. 

Tony og Finn får i ugens løb lagt de store sten ud, og herefter gøres klar til pålægning af fliser.Vi 

skal også have  opsat betonpillerne (afgrænsning af P-plads). Herefter vil der blive div. oprydning 

Hvis der er behov vil der blive lavet en arbejdsdag. 

 

6. Kommende aktiviteter. 

Skt. Hans. Kommunen ansøges om tilskud til Skt.bål. Da det er en hverdag bliver der ingen telt og 

mad tilbud. Der vil blive tændt nogle grill -  man selv kan medbringe div. former for mad. 

7.Evt. 

intet 

 

8. Dato for næste møde, aftales senere men bliver  sidste halvdel af august. 


